

# Bestyrelsesmøde i FFI-fodbold

Dato: mandag d. 30. september 2019

Tid: 18.00 - 20.00

Sted: Fodboldvej

Ordstyrer: Anders Brandt Sørensen

Referent: Poul Beck

## Dagsorden / Referat

Afbud: Pernille

<p><b>1. Godkendelse af referat fra seneste bestyrelsesmøde</b></p> <p><i>Sagsfremstilling</i> ...</p> <p><i>Indstilling</i> Formanden indstiller, at referatet godkendes.</p>	<p>Godkendt</p>
<p><b>2. Rødt Klubhus</b></p> <p><i>Sagsfremstilling</i> Økonomiudvalget har valgt at sælge huset.</p> <p><i>Indstilling</i> Formanden indstiller, at bestyrelsen drøfter situationen</p>	<p>Dartklubben og Multihus-projektet har vist interesse for huset. Det forventes at salget udbydes med en del klausuler, som formentlig vil komme fodbolden til gavn. Vi afventer det videre forløb. (Anders har efterfølgende oplyst Bestyrelsen, at han holder et møde med Dartklubben, om deres planer.)</p>
<p><b>3. Træningssamarbejde med andre klubber</b></p> <p><i>Sagsfremstilling</i> Bestyrelsen drøfter muligheder, fordele og ulemper ved et samarbejde med andre klubber og sætter et evt. arbejde i gang med konkret samarbejde.</p> <p><i>Indstilling</i> Formanden indstiller, at bestyrelsen beslutter at sætte et fodboldfagligt arbejde i gang med at afsøge muligheder for træningssamarbejde med andre klubber.</p>	<p>Positivt møde er afholdt. Jonas &amp; Michael arbejder på et oplæg. Anders giver Sæby et OK</p>

<p><b>4. Kunststofbane</b></p> <p><i>Sagsfremstilling</i> Kunstgræsbanen vil blive tilbudt til de nuværende brugere, så vi kan overtage banen og brugsretten af samme. Der vil i den kommende tid komme en udmelding fra kommunen, som har bolden.</p> <p><i>Indstilling</i> Formanden indstiller, at bestyrelsen godkender, at formanden og evt. andre bliver udpeget som forhandlingsdelegation</p>	<p>Kommunen har sagt nej til økonomisk støtte. Det vil give klubben et løft med en ny bane. Det er ikke kun et spørgsmål om økonomi til en ny bane, men også vedligehold er meget bekosteligt, - og hvem er det der skal rydde sne osv. Vi afventer ejendomscentret.</p>
<p><b>5. Medlemmers lån af klubhus</b></p> <p><i>Sagsfremstilling</i> Poul, Ronni og Jette har udarbejdet et forslag til regler for medlems lån af klubhus.</p> <p><i>Indstilling</i> Formanden indstiller, at bestyrelsen godkender forslaget (fremvises på mødet)</p>	<p>Vedtaget. Se nedenstående ark</p>
<p><b>6. Status på seniorafdeling</b></p> <p><i>Sagsfremstilling</i> John og Lindy giver en status på den sportslige status i seniorafdelingen.</p> <p><i>Indstilling</i> Formanden indstiller, at bestyrelsen tager status til efterretning.</p>	<p>Er lykkedes med et større sammenhold i hele afdelingen, hvor der er et godt træningsmiljø. JS ser rigtig fint ud mht. placering.</p>
<p><b>7. Formandens rolle</b></p> <p><i>Sagsfremstilling</i> Anders ønsker at informere om sit arbejde og om sin rolle i klubben.</p> <p><i>Indstilling</i> Formanden indstiller, at bestyrelsen tager informationerne til efterretning.</p>	<p>Bestyrelsen tager informationerne til efterretning</p>
<p><b>8. Punkt fra UU</b></p> <p><i>Sagsfremstilling?</i></p> <p><i>Indstilling?</i></p>	<p>Ikke indkommet noget, ungdomsudvalget debatteret</p>

<p><b>9. Annoncering.</b></p> <p><i>Sagsfremstilling</i> Formanden foreslår, at vi fremadrettet annoncerer i Lokalavisen med vores kampe.</p> <p><i>Indstilling</i> Formanden indstiller, at bestyrelsen godkender fremtidige annonceringer</p>	<p>Bestyrelsen bakker op, der laves evt. billeder af Dame og Herre senior 1. hold, som sættes op på hegnet ved Stadion. Lindy arbejder videre med denne idé.</p>
<p><b>10. evt.</b></p>	<p>Næste Bestyrelsesmøde er tirsdag d. 29. oktober kl. 18.30</p>